

Date: 26 February 2023

Subject: Appointment of an interim independent director on the HSBC Oman Bank S.A.O.G ('HBON') Board of Directors

In accordance with HBON's Articles of Association the Board, on 23rd February 2023, approved the appointment of Aimen Ahmed Al Hosni as an interim independent director on the HBON Board of Directors until the upcoming Annual General Meeting, subject to Regulatory approval.

Aimen Al Hosni was a member of the HBON Board from 2012 until March 2021. He holds a Master's degree in Public Administration and Bachelors in Political Science. Aimen holds a number of office and appointments, but notably he is the CEO of Oman Airports, sits as an independent non-executive director of Omantel and is Chairman of Oman National Engineering and Investment Company. The HBON Board appointed Aimen Al Hosni Deputy Chairman of the Board on 23rd February 2023.

التاريخ: 26 فبراير 2023 الموضوع: تعيين عضو مؤقت لمجلس ادارة إتش إس بى سى عُمان ش.م.ع.ع ("البنك")

وفقًا للنظام الاساسي للبنك، وافق مجلس ادارة البنك بتاريخ 23 فبراير 2023 على تعيين أيمن أحمد الحوسني كعضو مستقل مؤقت لشغل مقعد شاغر لمجلس الادارة حتى تاريخ الجمعية العامة العمومية التالية و ذلك بناءًا على الموافقات التنظيمية.

أيمن الحوسني عضو سابق لمجلس ادارة البنك خلال الفترة الزمنية (2012 الى مارس 2021) يحمل ماجستير في الإدارة الغامة وبكالوريوس في العلوم السياسية ويشغل منصب الرئيس التنفيذي للشركة العُمانية لإدارة المطارات ("مطارات عُمان") منذ مايو 2015 ، يشغل أيمن أيضاً مناصب تنفيذية مختلفة كرئيس مجلس إدارة الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع، وعضو مجلس إدارة في الشركة العُمانية للاتصالات ش.م.ع.ع. تم تعيينه نائب رئيس مجلس الادارة البنك بتاريخ 23 فبراير 2023.

Busaichi

AL SHUMBHI MAN OFFICE FORD TRY FOR THE SULTANATION OMAN SULTANATION OMAN SULTANATION OMAN

رحمة البوسعيدي Rahma Al Busaidy أمين سر مجلس الادارة والبنك Company & Board Secretary